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No. 39171     

No. 39171     


	October 8, 2020
	
	Le 8 octobre 2020

	
	
	

	BETWEEN:

Y.M.

Applicant

- and -

Her Majesty the Queen in Right of Ontario, Catholic Children’s Aid Society of Toronto and Child Protection Workers 
John Doe/Jane Doe


Respondents

AND BETWEEN:

C.T.

Applicant

- and -

Children’s Aid Society of the Regional Municipality of Waterloo, Catholic Children’s Aid Society of Hamilton, Child Protection Workers John Doe/Jane Doe and Her Majesty the Queen in Right of Ontario


Respondents

AND BETWEEN:

T.W., K.B. and K.-L.B.

Applicants

- and -

Her Majesty the Queen in Right of Ontario and Family Youth and Child Services of Muskoka

Respondents

AND BETWEEN:

C.R., J.H., C.H.H. and C.H. by his 
litigation guardian C.R.

Applicants

- and -

Her Majesty the Queen in Right of Ontario and Children’s Aid Society of the Regional Municipality of Waterloo

Respondents

AND BETWEEN:

M.MD., D.W. and B.W. by his litigation guardian M.MD.

Applicants

- and -

Children’s Aid Society of the Niagara Region, Child Protection Workers John Doe/Jane Doe and Her Majesty the Queen in Right of Ontario

Respondents
	
	ENTRE :

Y.M.

Demanderesse

- et -

Sa Majesté la Reine du chef de l’Ontario, Catholic Children’s Aid Society of Toronto et les travailleurs sociaux préposés à la protection de la jeunesse M. Untel/Mme Unetelle

Intimés

ET ENTRE :

C.T.

Demanderesse

- et -

Children’s Aid Society of the Regional Municipality of Waterloo, Catholic Children’s Aid Society of Hamilton, les travailleurs sociaux préposés à la protection de la jeunesse M. Untel/Mme Unetelle et Sa Majesté la Reine du chef de l’Ontario

Intimés

ET ENTRE :

T.W., K.B. et K.-L.B.

Demandeurs

- et -

Sa Majesté la Reine du chef de l’Ontario et Family Youth and Child Services of Muskoka

Intimées

ET ENTRE :

C.R., J.H., C.H.H. et C.H. par sa tutrice à l’instance C.R.

Demandeurs

- et -

Sa Majesté la Reine du chef de l’Ontario et Children’s Aid Society of the Regional Municipality of Waterloo

Intimées

ET ENTRE :

M.MD., D.W. et B.W. par sa tutrice à l’instance M.MD.

Demandeurs

- et -

Children’s Aid Society of the Niagara Region, les travailleurs sociaux préposés à la protection de la jeunesse M. Untel/Mme Unetelle et Sa Majesté la Reine du chef de l’Ontario

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion to seal and for other relief is dismissed. The application for leave to appeal from the judgments of the Court of Appeal for Ontario, Numbers C67041, C67042, C67043, C67044 and C67045, 2020 ONCA 198 and 2020 ONCA 199, dated March 11, 2020, is dismissed with costs to the respondents Catholic Children’s Aid Society of Toronto, Children’s Aid Society of the Regional Municipality of Waterloo, Children’s Aid Society of the Niagara Region and Family Youth and Child Services of Muskoka.


	
	JUGEMENT

[bookmark: _GoBack]La requête pour sceller et pour d’autres redressements est rejetée. La demande d’autorisation d’appel des arrêts de la Cour d’appel de l’Ontario, numéros C67041, C67042, C67043, C67044 et C67045, 2020 ONCA 198 et 2020 ONCA 199, datés du 11 mars 2020, est rejetée avec dépens en faveur des intimées Catholic Children’s Aid Society of Toronto, Children’s Aid Society of the Regional Municipality of Waterloo, Children’s Aid Society of the Niagara Region et Family Youth and Child Services of Muskoka.










J.S.C.C.
J.C.S.C.
